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Otázku způsobu modernizace operačních sálů v Městské nemocnici Dvůr Králové nad Labem
intenzivně řeší vedení Královéhradeckého kraje. V současné době vzniká studie možnosti
rekonstrukce stávajících sálů. Zároveň vedení kraje důrazně odmítá, že by ve dvorské
nemocnici plánovalo jakékoliv utlumení akutní péče.
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"Modernizací operačních sálů ve dvorské nemocnici se intenzivně zabýváme a zvažujeme
všechny možnosti ekonomicky přijatelné obnovy. Musím ale odmítnout nesmyslné úvahy o
zavírání či rušení nemocnice. Tyto vnímám jako velmi nebezpečné. Nejsou pro to žádné
relevantní důvody," řekl hejtman Královéhradeckého kraje Jiří Štěpán.

  

Královéhradecký kraj dokončil v areálu dvorské nemocnice výstavbu nového pavilonu laboratoří
a nyní hledá optimální cestu, jak zajistit přestavbu operačních sálů včetně příslušenství tak, aby
odpovídaly modernímu pojetí medicíny a vyhovovaly hygienickým předpisům po všech
stranách.

  

"V žádném případě se neuvažuje o uzavírání nebo omezování chirurgické a urologické
operativy ve dvorské nemocnici, i když mají statistiky počtu provedených operací v tomto
zařízení klesající tendenci," řekl náměstek hejtmana odpovědný za zdravotnictví Aleš Cabicar.
Podle něj musí být modernizace operačních sálů za přijatelné investiční náklady, které si může
krajský rozpočet pro zdravotnictví dovolit. "Doposud navrhovanou dostavbu dvou zcela nových
sálů nad novým pavilonem laboratoří, kdy se náklady pohybují přes 100 milionů korun, považuji
za finančně náročnou. Proto necháváme vypracovat studii proveditelnosti rekonstrukce
stávajících sálů v původní zástavbě za přijatelnějších finančních podmínek," uvedl Cabicar.
Výsledky studie by mělo znát vedení kraje do měsíce.

  

Debata o budoucnosti operačních sálů proběhne i na nadcházejících jednáních Zastupitelstva
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Královéhradeckého kraje. "Zastupitelům předložíme různé relevantní varianty řešení, ale finální
výběr řešení nebude posouzen dříve než na říjnovém jednání zastupitelstva," doplnil náměstek
Cabicar.
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